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متن پرسش

با سلام و عرض ادب: «من لم یشکر المخلوق لم یشکر الخالق» بنده فرهنگی ازکارافتاده هستم.

کتابهای امام خمینی و علامه حسن زاده را میخوندم ولی متوجه نمی شدم. تا اینکه با کتابها و سایت

حضرتعالی آشنا شدم. اگه ممکنه نهایت دیدگاه ما نسبت به امام زمان در عبادت را بفرماد.

سپاسگزارم. خدا طول عمر عنایت کنه.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حضرت حجت عجلااللهفرجه امام ما هستند و با نظر به شخصیت آن

حضرت که واسطهی فیض الهی میباشند و امید به عنایت آن حضرت، باید به عبادات شرعیهی خود

امیدوار بود. موفق باشید


